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                                                                 Interpelacja 

 

 

                                                                                             Roman Ciepiela 

                                                                                             Prezydent Miasta Tarnowa 

 

 

       

Zwracam się z wnioskiem o organizację merytorycznej debaty o sporcie w Tarnowie i urealnienie 

tarnowskiej strategio rozwoju sportu. To skandal co dzieje się w ostatnim czasie, prezydent Roman 

Ciepiela stał się swoistym grabarzem sportu w mieście – w ubiegłym roku piłkarki Tarnovii 

wycofały się z najwyższej klasy rozgrywkowej, teraz Roleski Grupa Azoty Tarnów kończy 

przygodę z Tauron Liga z racji braku środków, z kolei poziom żużla w Tarnowie jest nie do 

opisania. Dzieje się coś złego w naszym mieście ze sportem, dlatego trzeba usiąść do rozmowy, 

opracować strategie rozwoju, ale również dokładnie przeglądnąć wydatki, aby wielokrotnie 

zwiększyć finansowanie sportu w Tarnowie! 

 

                                                                                                    Z poważaniem 

                                                                                                            Radna Miasta Tarnowa 

 

           /-/ Angelika Świtalska 
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